
  

 2023   דצמבר 11    יום שני

  נוכחים: ניב צורי, אסף בן אהרון, ולד בליוכר, דן מיה, אוהד תמיר ואלעד ששון

  הישיבה התקיימה בזום

 11/12/2023   בתאריך  מקצועית  ועדה  ישיבת  פרוטוקול

  נושאים:
  סיום הליגה כן או לא.  . 1 
  לא.  או  כן  ) 2023   הנוכחית(  העונה  לסיום  מרוץ  הורדת  . 2 
  נושא מתמשך - התאמת/עדכון כללים  . 3 

  צריכים  אנחנו  בעוד  העולם  אליפות  שזו FIM   ה-  מכללי  ומתורגמים  לקוחים  בארץ  הכללים  הסבר:
  עבודה  כאן  מבצעים  ואנו  , nationals   הלאומיים  הכללים  ברמת FIM   ב  אחרת  מדינה  לכל  להקביל

  מתמשכת.
  המטרה להתאים/להקביל את הכללים לאליפויות המדינתיות כמו בצרפת/הולנד/בריטניה וכו'.

  טבלת עונשים(המשך בפגישת ועד קודמת)  . 4 
 2024   ל  מלא  לו"ז  . 5 
  אליפות ישראל במוטוקרוס בימי שישי או שבת  . 6 
  רענון בעלי תפקידים  . 7 
 2023   תקציב  עודפי  . 8 

  מהלך הישיבה:

  סיום הליגה כן או לא:  . 1 
  ליגת  את  לסיים  קולות  ברוב  הוחלט  במועדם, 7   ו 6   סבבים  וביטול  הביטחוני  המצב  בעקבות

  מרוץ.  והורדת  מרוצים 6   עם 2023 

  הוסכם ברוב קולות להתאים את חוקי הליגות המקומיות לחוקים הלאומיים במדינות אירופה  . 2 
  לאורך  אלו  התאמות  לקדם  יפעלו  וההתאחדות  הוועדה  וחברי  מתמשך  הליך  זהו  . FIM   ב  כנהוג

  כל תקופתם בתפקיד.

  טבלת עונשים - נציגי ההתאחדות יפעלו בהקדם האפשרי לתרגום מלא של טבלת הענישה ע"פ  . 3 
  באירופה.  הלאומיות  בליגות FIM   ה

  לבקשת  עדכונים  פי  על 2024   לעונת  מלא  ללו"ז  מתווים  שלושה  יציג  אשר  ועדה  נציג  נבחר  . 4 
  . 25/12/23   מ  יאוחר  לא  הבאה,  הועד  בפגישת  והצבעה  לבחינה  זאת  ויציג  וההתאחדות  הועדה



  

  הוועדה מבקשת לזמן פגישה עם ארבעת היבואנים הגדולים(מטרו, דלב, עופר-אבניר והונדה) ,  . 5 
  פיזית או בזום. (גם בנושא קיום ליגת אליפות ישראל בשישי או בשבת). - חברי ההתאחדות

  . 25/12/23   מ  יאוחר  לא  הפגישה  לתיאום  יפעלו

  ניב ישלח את ריענון בעלי התפקידים הקיים לחברי הוועדה וחברי הוועדה יעברו עליו ויעדכנו  . 6 
  . 15/01/23   לתאריך  עד  אותו

  יוכלו 2023   משנת  התקציב  עודפי  כי  ההתאחדות  מנכ"ל  ע"י  הועדה  לחברי  הוסבר  תקציב:  עודפי  . 7 
  יקטן  ההתאחדות  תקציב  כי  סבירה  אפשרות  ישנה  כי  הועדה  לחברי  הובהר  כן  כמו  . 2024   ל  לעבור

  השימוש  את  להשהות  יש  כי  המנהל  הועד  בשיתוף  הועדה  החליטה  ולכן 2024   לשנת  משמעותית
  בתקציב עד אשר יתבהרו הדברים. כמו כן יש הסכמה כוללת כי במידה ויווצר מצב בו

  ההתאחדות תוכל לתקצב ולשפר באמצעות כך באופן משמעותי ומיידי את מתקני האימונים
  והמסלולים לעונה הקרובה, יש לעשות שימוש בעודפי התקציב המדוברים.

  הוועדה מבקשת ממחלקת ההפקה של ההתאחדות בניית תקציב והצעת מחיר לקיום מרוץ  . 8 
  מוטוקרוס ארעי ( ספיישל טסט).

  נבחר חבר ועדה אשר יציג מתווה ואפשרות לקיים ניקוד יצרנים. יציג זאת לבחינה והצבעה לא  . 9 
  . 10/01/24   מ  יאוחר

  פודקאסט? עלתה הצעה ליצור פודקאסט ספורט מוטורי בשיתוף עם ענפים נוספים בהתאחדות  . 10 
  ו\או בשיתוף עם התאחדויות נוספות המדברות את אותה שפה תקשורתית.

  ההתאחדות תגיע להסכמות עם בעלי המסלולים כך שכל נושא הקהל יעבור לטיפול  . 11 
  ההתאחדות.  במידה והסכמות אלו יתקבלו, ההתאחדות תקים מערך יח"צ פנימי ומקצועי

  לקידום החשיפה באליפות ישראל במוטוקרוס(אינטרנטית ופיזית).
  לאחר שנה הוועד המנהל בשיתוף עם הועדה המקצועית וההתאחדות יבחנו את תוצאות המהלך

  ויקבלו החלטות להמשך.

  החזרים  תקבל  ההתאחדות 2024   משנת  החל  כי  ההתאחדות  מנכ"ל  ע"י  הועדה  לחברי  הובהר  . 12 
  מלאים על סדרנים, שיטור ואבטחה לאירועים שהיא מפיקה.

  אי לכך הוועדה מבקשת ממחלקת ההפקה של ההתאחדות לבדוק מול מכון וינגייט ומול רשויות
  האכיפה המקומיות את ההיתכנות לאירועים גדולים יותר ומה זה ידרוש בפן ההפקתי. לדוגמא:

  עד  אנשים 500   עד  לאירוע  וכו'  (אבטחה\שיטור\סדרנים\גדרות  אירוע  להפקת  הדרישות  הן  מה
  גדול).  מוטורי  לפסטיבל  עתידים  תכנית  הכנת  איש(למען 5000   של  לאירוע  עד  וכו' 2500   , 1500 

  חברי הוועדה מבקשים מנציגי ההתאחדות בפעם השלישית את חוזי ההתקשרות עם המסלולים  . 13 
  השונים בענף המוטוקרוס.

  ההתאחדות.  במשרדי 17:00   בשעה 25/12/23   לתאריך  נוספת  מקצועית  ועדה  פגישת  נקבעה  . 14 

  כיתוב פרוטוקול:
  מנכ"ל, חברי הוועדה, משרד ההתאחדות ואתר ההתאחדות.


